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Protokół Nr: XXII/2020 

 

Nazwa sesji: XXII sesja RG Frysztak 

Data sesji: 30/10/2020 

Numer sesji: XXII/2020 

Miejsce w którym odbyła się 

sesja: 

sala konferencyjna UG Frysztak 

Godzina rozpoczęcia: 09:17 

Godzina zakończenia: 12:56 
 

Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz art. 15zzx 

ust. 1 i 2 ustawy z 02 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych  

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, XXII sesja Rady Gminy Frysztak zwołana na dzień 

30 października 2020 r. o godzinie 9:00 odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania 

się na odległość (zdalny tryb obradowania). Dyskusja i głosowanie odbyło się poprzez system 

informatyczny. Przewodniczący Rady prowadził sesję z sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Frysztak, ul. Ks. W. Blajera 20, 38-130 Frysztak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Frysztak – Pan Jacek Król – otworzył XXII sesję Rady Gminy 

Frysztak, powitał Radnych, Sołtysów, Pana Jana Ziarnika – Wójta Gminy Frysztak, 

przedstawicieli Urzędu Gminy Frysztak, przedstawicieli placówek oświatowych oraz 

mieszkańców oglądających transmisję. 

 

Ad. 1 

Stwierdzenie quorum. 

 

Pan Przewodniczący obrad stwierdził, że na 15 radnych na sesji obecnych jest 14 

radnych, więc sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

 

Pan Przewodniczący z powodu problemów technicznych ogłosił przerwę. 

  

Pan Przewodniczący stwierdził, że zawiadomienie o zwołaniu sesji zostało wywieszone na 

tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy Frysztak do publicznego wglądu oraz na stronie urzędu. 

Stwierdził, że na 7 dni przed sesją dostarczono Radnym zaproszenia na sesję i projekty uchwał. 

Pan Przewodniczący poinformował, że Radni wraz z materiałami otrzymali protokół XXI sesji 

z dnia 10.09.2020 r. oraz poinformował o nagrywaniu i transmitowaniu sesji. 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Jacek Król 

2. Stanisław Kwiatek 

3. Mariola Mendocha 

4. Paweł Matusz 



Protokół nr XXII/2020 RG Frysztak 

2 

 

5. Ryszard Czernicki 

6. Tadeusz Pawlik 

7. Edward Giera 

8. Jolanta Szymkowicz 

9. Kazimierz Drygaś 

10. Jerzy Gałuszka 

11. Lesław Kraus 

12. Ryszard Chmura 

13. Władysław Wilisowski 

14. Janusz Machowski 

 

Lista Sołtysów obecnych: 

1. Pani Halina Jantoń  

2. Pani Katarzyna Makuch  

3. Pan Stanisław Sułkowski 

4. Pan Jan Garncarski 

5. Pan Tadeusz Bobek  

6. Pan Andrzej Żurowski 

 

Ad.2 

Podjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad oraz zapytał czy są propozycje zmian – nikt 

nie zgłosił uwag do porządku obrad XXII sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Porządek obrad: 

 Otwarcie sesji 

1. Stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał  

z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Frysztak w roku szkolnym 

2019/2020.  

5. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 

na 2020 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2020 – 2035. 

7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Strzyżowskiego na zakup autobusu dla Warsztatów Terapii Zajęciowej w Różance. 

8. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

Aglomeracji Pułanki. 

9. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/188/2020 Rady 

Gminy Frysztak z dnia 10 września 2020 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy 

Frysztak oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 
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10. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym stanowiącej własność Gminy 

Frysztak w miejscowości Gogołów. 

11. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawek tej opłaty na terenie 

Gminy Frysztak. 

12. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli 

nieruchomości na terenie Gminy Frysztak. 

13. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wzoru formularza elektronicznego 

oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

14. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości na terenie Gminy Frysztak. 

15. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów 

16. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Frysztak”. 

17. Informacja Wójta dotycząca oświadczeń majątkowych. 

18. Informacja Przewodniczącego Rady dotycząca oświadczeń majątkowych. 

19. Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 10.09.2020 r. 

20. Wolne wnioski i informacje. 

21. Zamknięcie obrad XXII sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Ad. 3. 

Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał  

z poprzedniej sesji. 

 

Pan Wójt przedstawił informację z działalności międzysesyjnej, przedstawił zarządzenia 

wydane w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 4 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Frysztak w roku szkolnym 

2019/2020. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że wręczenie stypendiów w ramach gminnego programu 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży szkolnej oraz nagród oświatowych na dzisiejszej sesji 

jest niemożliwe ze względu na pandemię. Pan Wójt przedstawił protokół Komisji Stypendialnej 

z dnia 9 września 2020 r. dotyczący przyznania nagród oraz złożył gratulację dla uczniów, 

rodziców i szkół. Do gratulacji dołączył Pan Przewodniczący.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 
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- Pan S. Kwiatek, Radny –w imieniu Klubu PiS złożono gratulację dla wszystkich 

nagrodzonych. Podziękowano również Radnym poprzedniej i obecnej kadencji, którzy byli 

inicjatorami i ufundowali tą nagrodę, szczególnie dla Pana Przewodniczącego poprzedniej 

komisji. 

 

Pan M. Jakubowicz, p.o. dyrektora ZOEAS we Frysztaku przedstawił informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych Gminy Frysztak w roku szkolnym 2019/2020. /zał. do prot./. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 

- Pan S. Kwiatek, Radny – na Komisji Rewizyjnej podczas analizy usłyszałem, że ZOEAS 

może również kontrolować Klub Malucha w Gliniku Średnim. Czy była taka kontrola, ile dzieci 

tam jest, czy są wolne miejsca i jaka na tą chwilę jest tam stawka? 

- Pan M. Jakubowicz, p.o. dyrektora ZOEAS – kontrola dot. warunków lokalowych, 

sanitarnych, przeciwpożarowych. Stosowne kontrole są wykonywane, kolejna kontrola 

planowana jest w listopadzie. Na dzisiejszej sesji będzie podejmowana uchwała w sprawie 

dopłat do przedszkola niepublicznego i dopiero po wejściu w życie uchwały możemy zacząć 

kontrol dot. wydatkowania dotacji do przedszkoli niepublicznych. Zgodnie ze złożonym 

wnioskiem o dofinansowanie uczęszcza tam 11. wychowanków. Wolne miejsca w przedszkolu 

jeszcze są. Jeśli chodzi o placówki prywatne, wolne miejsca są ograniczone przepisami prawa 

budowlanego. Uwzględniając metraż do 15 dzieci można tam przyjąć. Wysokość czesnego – 

nie mamy takich danych. Klubik nie podlega kontroli w zakresie wysokości czesnego. Jeżeli 

chodzi o przedszkole dotacja nie została uruchomiona. Po uruchomieniu zaczniemy mechanizm 

kontrolny.  

- Pan Wójt – październik jest miesiącem obchodzenia Edukacji Narodowej. Ten rok jest trudny, 

żeby takie uroczystości obchodzić. Pan Wójt złożył podziękowania dla dyrektorów placówek 

oświatowych, nauczycieli i pracowników. Jak co roku z okazji tego święta przyznano nagrody 

Wójta, które zostały podane do publicznej wiadomości. Pan Wójt poinformował, że dwoje 

nauczycieli otrzymało kolejny stopień awansu zawodowego.  

Do podziękowań i gratulacji dołączył Pan Jacek Król Przewodniczący Rady Gminy.  

- Pan P. Cymerman – podziękowania dla Pana Wójta, Przewodniczącego oraz Radnych. 

- Pan J. Zarszyński, dyrektor ZS w Stępinie – podziękowania oraz życzenia dla całej oświaty 

gminnej.  

- Pan M. Jakubowicz – również dołączył do życzeń, złożył podziękowania za pracę, za podjęty 

trud związany ze zdalnym nauczaniem.  

 

Pan Przewodniczący przed przystąpieniem do kolejnego punktu poinformował, że wszystkie 

projekty uchwał były szczegółowo omawiane na Komisjach Rady i zostały pozytywnie 

zaopiniowane.  

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2020 rok. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 
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- Pan S. Kwiatek, Radny – jak wygląda procentowo wpłata od osób, które biorą udział  

w kanalizacji? Czy wszystkie osoby wpłaciły, jaka kwota jest na dzień dzisiejszy do wpłacenia 

udziału własnego? 

- Pan Skarbnik – dotychczas udało się wprowadzić do rachunku sum depozytowych 250 000 

zł. Ktoś kto nie wpłacił nie będzie mógł się podłączyć do kanalizacji. Osoby, które zdecydowały 

się na podłącz wpłacają. Ostatnio była to kwota 1 500 zł. Nie wiem, czy wszystkie osoby maja 

taką samą umowę darowizny. 

- Pan S. Kwiatek, Radny – wpłaty 250 000 zł są to również wpłaty osób, które na dzień 

dzisiejszy nie są objęte tym etapem kanalizacji. Mi chodziło o ten etap, który jest. 

- Pan Skarbnik – nie mam w tej chwili takiego wyliczenia.  

- Pan S. Kwiatek, Radny – dziękuję. Zwrócę się odpowiednio do Pana Skarbnika o taką 

informację.  

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92.86 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 7.14 % 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Machowski Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje się 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XXII/189/2020 

w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2020 rok. 

 

Ad. 6. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2020 – 2035. 
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Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92.86 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 7.14 % 

 

Radny Oddany głos 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje się 

Jacek Król Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XXII/190/2020 

w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2020 

– 2035. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Strzyżowskiego na zakup autobusu dla Warsztatów Terapii Zajęciowej  

w Różance. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XXII/191/2020 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Strzyżowskiego na zakup autobusu dla 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Różance. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

Aglomeracji Pułanki. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 
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Radny Oddany głos 

Paweł Matusz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XXII/192/2020 

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Pułanki. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/188/2020 Rady 

Gminy Frysztak z dnia 10 września 2020 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania   

i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy 

Frysztak oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania  

i wykorzystania. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 85.71 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 2 14.29 % 
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Radny Oddany głos 

Edward Giera Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje się 

Ryszard Chmura Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje się 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XXII/193/2020 

zmieniającą uchwałę Nr XXI/188/2020 Rady Gminy Frysztak z dnia 10 września 2020 r.  

w sprawie ustalenia trybu udzielania  i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 

prowadzonych na terenie Gminy Frysztak oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym stanowiącej własność Gminy 

Frysztak w miejscowości Gogołów. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92.86 % 

Jestem przeciw 1 7.14 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 



Protokół nr XXII/2020 RG Frysztak 

10 

 

Radny Oddany głos 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem przeciw 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XXII/194/2020 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym 

stanowiącej własność Gminy Frysztak w miejscowości Gogołów. 

Ad. 11 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawek tej opłaty na 

terenie Gminy Frysztak. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 

- Pan S. Kwiatek, Radny – ogólnie zebrana ilość śmieci dalej jest przewidywana 1 300 ton. 

Opłata musi być wyższa, bo wcześniej zbieraliśmy więcej spod posesji, a teraz więcej  

z PSZOK.  

- Pan Wójt – jeżeli PSZOK funkcjonowałby normalnie w tym roku, prawdopodobnie zmuszeni 

bylibyśmy do podwyższenia stawki jeszcze w tym roku. Tak się stało w gminie Strzyżów. 

Spodziewamy się, że jeśli uruchomimy PSZOK liczba odpadów wzrośnie. Czeka nas przetarg, 

nie mamy pewności, że kwoty które były w tym roku zostaną utrzymane. Wychodząc do 

przodu, podwyższyliśmy stawkę niestety. W większości gmin te stawki są wyższe od naszych. 

Jeżeli się okaże, że spadnie cena za odbieranie tony odpadów, zawsze będzie można tą stawkę 

zmniejszyć lub nie podwyższać w najbliższych latach. Środki zgromadzone w systemie za 

zbiórkę odpadów nie możemy wykorzystać w inny sposób, są to środki przeznaczone tylko  

i wyłącznie na zbiórkę odpadów.  

- Pan S. Kwiatek, Radny – jednak wychodzi na to, że planowane jest zwiększenie możliwości 

odbierania śmieci i to jest przyczyną tej podwyżki. Zastanawiam się, czy jest sens podejmować 

teraz tą uchwałę, czy nie lepiej podjąć rzeczywistą cenę po przetargu. Teraz płacimy 1 102,39 

zł za tonę. Paliwo, czy energia w ostatnim czasie nie wzrosło, więc nie widzę tutaj przesłanek 

dla firmy, żeby podnosiła znacznie tą kwotę za wywózki śmieci.   
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- Pan Wójt – musimy uchwalić zniżkę za kompostownik. Wprowadzenie tych stawek wymaga 

czasu. Muszą być one ogłoszone w dzienniku urzędowym, muszą być złożone nowe deklaracje 

i musi być skuteczne poinformowanie mieszkańców. Zdecydowaliśmy się teraz uchwalić te 

stawki, żeby mieć czas na formalności.   

- Pan S. Kwiatek, Radny – argumenty Pana Wójta mnie nie przekonują i są raczej nie 

prawdziwe. W poprzednim roku 6 grudnia rozstrzygnęliśmy przetarg i dało się wszystko 

wprowadzić, ustalić i ludzi zawiadomić. Nie rozumiem dlaczego teraz miesiąc wcześniej.  

- Pan Wójt – my w tej chwili musimy tą stawkę zniżki na kompostownik uchwalić. Na to też 

potrzeba czasu, żeby formalnie to przeprowadzić przez dziennik urzędowy i zawiadomić 

mieszkańców. Stąd taki termin uchwalania tej stawki.  

- Pani J. Szymkowicz, Radna – ilość tych śmieci na pewno wzrośnie. Dużo osób pyta się kiedy 

będzie PSZOK otwarty, bo mają dużo śmieci w domu – wielkogabarytowe, opony. Część 

śmieci przez to, że PSZOK nie działał zostało zatrzymane w domach.  

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 78.57 % 

Jestem przeciw 2 14.29 % 

Wstrzymuje się 1 7.14 % 

 

Radny Oddany głos 

Edward Giera Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem przeciw 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Paweł Matusz Jestem przeciw 

Ryszard Chmura Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Jerzy Gałuszka Wstrzymuje się 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XXII/195/2020 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia wysokości stawek tej opłaty na terenie Gminy Frysztak. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę.  
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Ad. 12 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli 

nieruchomości na terenie Gminy Frysztak. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 

- Pan S. Kwiatek, Radny – zniżka od kompostownika, jest to wyjątkowo śmieszna złotówka. 

We wszystkich gminach to było 4-5 zł. Nie mam wpływu na to. Dobrze, że Pan Wójt wyjaśnił 

sprawę tych 60 zł. Miałem telefony, że można złożyć deklarację i płacić 60 zł. Wszyscy 

płacimy, zgodnie z ustawą segregujemy, a jak stwierdzi firma, tylko że tutaj tez mam dylemat. 

Firma stwierdzi to na miejscu. Nie ma możliwości, żeby komisyjnie to zrobić. Trudna sprawa, 

bo ktoś będzie się upierał.  

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92.31 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 7.69 % 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje się 

Mariola Mendocha Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XXII/196/2020 

w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Frysztak. 
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Ad. 13 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wzoru formularza elektronicznego 

oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 91.67 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 8.33 % 

 

Radny Oddany głos 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje się 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XXII/197/2020 

w sprawie wzoru formularza elektronicznego oraz określenia warunków i trybu składania 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej. 

 

Ad. 14 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Frysztak. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92.31 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 7.69 % 

 

Radny Oddany głos 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje się 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XXII/198/2020 

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Frysztak. 

 

Ad. 15 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92.31 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 7.69 % 

 

Radny Oddany głos 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje się 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XXII/199/2020 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów. 

 

 

Ad. 16 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Frysztak”. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 

- Pan S. Kwiatek, Radny – w przypadku, gdy mieszkaniec ma informację o niezachowaniu 

przepisów regulaminu przez inne podmioty , powinien to zgłosić do Pana Wójta? 

- Pan Wójt – tak.  

- Pan S. Kwiatek, Radny – skąd przyjęte zostały te liczby: opony 8 sztuk, gruz 1000. Czy to 

wynika z normy, są jakieś wyliczenia? Fajnie by było, gdybyśmy mieli w maju analizę 

gospodarki, o którą prosiłem, a nie było zrobione ze względu na pandemię. Szkoda, że nie 

zostało to zrobione teraz przed podjęciem tych ważnych uchwał. Mielibyśmy więcej informacji. 

- Pan Wójt – są to dane szacunkowe. Przyjmując te ilości opieramy się na rozeznaniu ile 

odpadów może powstać przy remoncie robionym we własnym zakresie. Jeśli chodzi o opony 

myślę, że nikt nie wymienia więcej opon niż raz. Jeśli jest więcej samochodów, myślę że trzeba 

będzie poczekać na przyszły rok. Mieliśmy sytuację, że prawdopodobnie firmy oponiarskie 

podrzucały nam opony. Mieszkańcy za to płacą. Próbujemy trochę zdyscyplinować. 
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Zobaczymy jak będzie to wyglądało, jeżeli okaże się, że te limity są za małe. Zawsze możemy 

taką zmianę do regulaminu przyjąć. 

- Pan S. Kwiatek, Radny – są to z życia wzięte racjonalne ilości. 

- Pan Przewodniczący – gospodarka odpadami jest skonstruowana ustawą. Wpłaty 

mieszkańców i koszty, które poniesie gmina muszą się bilansować. Samorząd nie może 

dofinansować mieszkańców. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XXII/200/2020 

w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Frysztak”. 

 

Ad. 17 

Informacja Wójta dotycząca oświadczeń majątkowych. 

 

Pan Wójt przedstawił informację dotyczącą oświadczeń majątkowych kierowników  

i pracowników samorządu. 

 

Ad. 18 

Informacja Przewodniczącego Rady dotycząca oświadczeń majątkowych. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił informację dotycząca oświadczeń majątkowych radnych. 
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Ad. 19 

Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 10.09.2020 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad otworzył dyskusję dotyczącą protokołu z dnia 10.09.2020 r. – nikt 

nie zabrał głosu.  

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad w/w protokołem. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła protokół z obrad sesji Rady 

Gminy Frysztak z dnia 10.09.2020 roku. 

 

Ad. 20 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Pan E. Giera, Radny – wyraził swoją opinie na temat dotacji do oświaty oraz opłaty za odpady 

komunalne, zniżki na kompostownik.  

- Pan J. Machowski, Radny – prośba o zwrócenie się do GZK o pomalowanie przystanku 

autobusowego w Gogołowie. Prośba o wycięcie drzew na trasie Glinik Górny-Łazy-Gogołów. 

Prośba o wycinankę drzew przy drodze powiatowej na odcinku Stępina-Huta Gogołowska.  

- Pan S. Sułkowski, Sołtys m. Lubla – podziękowania za realizację drogi F.-M.-K. z Funduszu 

Ochrony Gruntów Rolnych, kwota ponad 30 00 zł. 

Czy opony rolnicze również będą odbierane na PSZOK? Czy deklaracje będą dostarczane do 

domu?  

Prośba do Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa oraz do Pana Wójta – kwestia 

ilości dzików. Koła łowieckie zaniżają populację dzików. Sprawa jest poważna, choroba ASF, 
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dziki niszczą uprawy jesienne. Prośba, aby wpłynąć na Koła Łowieckie o zmniejszenie 

populacji dzików.  

- Pan Przewodniczący – poinformował o zrealizowaniu kolejnego zadania z PROW  

w miejscowości Cieszyna oraz złożył podziękowania dla wszystkich zaangażowanych. Było to 

ostatnie zadanie.  

- Pan Wójt – nie będzie można przyjmować na PSZOK opon rolniczych. One muszą być poza 

systemem. Podobnie jest z foliami. Trudno znaleźć odbiorcę na tego typu odpady. 

Rozmawiamy z gospodarką komunalną w Strzyżowie, aby taka możliwość była dla rolników, 

nawet odpłatna.  

Deklaracje – muszą być dostarczone do mieszkańców. Każdy musi potwierdzić odbiór 

informacji o zmianie stawki. 

- Pan P. Cymerman – grafik polowań zbiorowych, który został przyjęty przez wszystkie 

instancje, niestety w tej chwili został zawieszony. My możemy polować tylko indywidualnie. 

Skuteczność odstrzału jest o wiele mniejsza w takim przypadku. Nasze polowania zbiorowe na 

terenie naszego obwodu są zawieszone do odwołania. 

- Pani J. Szymkowicz, Radna – informacja o wypożyczaniu sprzętu rehabilitacyjnego przez 

Fundację Eco Tekstil w miejscowości Pułanki. 

  

Ad. 21 

Zamknięcie obrad XXII sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXII sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI DO PROTOKOŁU: 

1. Zaproszenie na sesje (A/a.). 

2. Kopia nagrania audiowizualnego XXII Sesji Rady Gminy –płyta DVD. 

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Frysztak w roku szkolnym 

2019/2020. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady dotycząca oświadczeń majątkowych. 

5. Informacja Wójta Gminy dotycząca oświadczeń majątkowych. 

 

Na tym sesję zakończono i protokół podpisano. 

  

Sporządziła:  

Ewelina Baje 

 

Przewodniczący Rady 
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